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Zápis z jednání krajské rady dne 4. 9. 2023 

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18.30 

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):  

Dagmar Brabcová (Dáša) – předseda PRJ; Petr Brabec (Juan) – I. místopředseda PRJ; Vít Henych 
(Bobr) – II. místopředseda PRJ; Jan Petera (Slimák) – předseda okresu Praha 2; David Milec 
(Davídek) – místopředseda okresu Praha 3; Radim Bureš – předseda okresu Praha 4; Zbyněk 
Kocman (Zbýňa) – předseda okresu Praha 5; Jakub Netolický (Camrál) – předseda okresu Praha 
8; Matěj Šturma (Vojín) – předseda okresu Praha 9; Jakub Hladík (Arny) – předseda okresu Praha 
10, Ondřej přerovský (Lazebník) – předseda KD, Jakub Schejbal (Kiki) – mediální zpravodaj kraje 

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):  

Daniel Miškovský (Bublina); Patrik Kouba (Procesor); Jakub Martínek (Škebloň); Michal Janata 
(Kalich); Jeník – Jan Horel 

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):  

Matěj Knop (Uzlík) – zástupce ORG Miquiku 2023; Daniela Kaiserová (Stopka) – zástupce ORG 
Miquiku 2023; Jakub Kara – zástupce ORG skautského plesu 

Předsedající: Dagmar Brabcová (Dáša) Zapisující: Adéla Maráková (Liška) 

Termín příští rady: 6. 11. 2023 

 
1.	 Připomínky k zápisu 3	
2.	 Miquik pod krajem Praha 3	
3.	 Skautský ples 3	
4.	 Granty MHMP 4	
5.	 Dlouhodobé řešení grantů 4	
6.	 Dotace MŠMT 4	
7.	 Registrace, schválení odvodu pro kraj Praha 5	
8.	 Poděkování 5	
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9.	 Betlémské světlo 5	
10.	 Zimní přechod Brd 5	
11.	 Sněm kraje Praha 2024 5	
12.	 Grand Chase 6	
13.	 Zprávy z náčelnictva 6	
14.	 Různé 6	
15.	 Kolečko okresů 6	

 
 

Úkoly:  
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1. Připomínky k zápisu 
--- 

2. Miquik pod krajem Praha 
Stopka a Uzlík jakožto zástupci nového organizačního týmu Muquiku na PRJ představili svůj 
koncept pořádání letošního ročníku. Všechny položky programu zůstanou ve stejné formě jako 
v minulých ročnících. Novým prvkem programu bude nedělní hra po Praze, která bude sloužit jako 
alternativa k programu nedělní snídaně, na které je počet účastníků velmi omezen. Při této hře 
chtějí dát možnost i Pražákům poznat Prahu z jiné perspektivy. Jako inovaci pro letošní ročník se 
pokoušení doladit systém QR kódů pro vstupenky, aby se zbavili těch papírových.  
 
Celý tým Miquiku se skládá z lidí ze všech koutů republiky, stýkají se online. Už teď se snaží 
v samotném úzkém týmu organizátorů nastavit striktnější pravidla, aby osoby, které něco 
nakupují byly seznámeny s placením a proplácením dokladů. V ideálním scénáři by celá akce měla 
být účetně vyřešena do konce roku 2023.  
 
Zatím se vedení Miquiku nespojilo s Maru, komunikují zatím jen se Škebloněm. Dále se vedení 
Miquiku bude snažit o zlepšení celkové komunikace s vedením okresu.  
 
PRJ nepočítá, že by tato akce byla ztrátová. Případné přebytky by měli zůstat akci pro příští ročníky, 
maximálně by si Praha nechala nějakou malou část jako pořadatel.  
 
Rozpočet akce je plánován pouze z členských příspěvků. Příspěvky se od minulého roku lehce 
zvýšili kvůli celkovému nárůstu cen.  
 

PRJ se usnesla, že se Kraj Praha stane pořadatelskou pro Miquik 2023 
 

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 12 Hlasovalo PROTI: 0  

 
3. Skautský ples 

20. ledna 2024 proběhne Skautský ples, podrobnější informace budou později. Organizátoři 
z Prahy 2 očekávají účast cca 130-160 hostů, sál mají zamluvený pro 200 osob. Přičemž rozpočet 
mají sestavený na předpokládanou návštěvnost 160 hostů. Lístek na osobu bude stát cca 400-450.- 
Kč, cena je vyšší než v minulých letech kvůli vyššímu nájmu sálu.  
 
Organizátoři by byli rádi, kdyby akci PRJ podpořila finančně a pomohla s její propagací. Podpora 
15 000.- Kč by znamenala zlevnění lístku o 100.- Kč. Organizátoři PRJ nabízejí možnost zpropagovat 
na akci vlastní činnost nebo pozdravit a promluvit k přítomným.  
 
Akce má pro lidi na okrese Praha 2 význam, Juan se Škebloněm to chtěli nějakým způsobem 
podpořit. Juan by uvažoval o promluvení na plese, na nic jiného si netroufá. 
 
Lazebník slíbil, že informaci předá dále do KD.  
 
Škebloň si dokáže představit podporu akce buď z vlastních zdrojů nebo z příslušných dotací. 
Nechce, aby výše vstupného vedla účastníky k rozvaze, zda na akci vůbec chtějí.  
 
Radimovi se nelíbí, že si organizátoři jdou pro podporu na Kraj Praha, a ne na svůj okres (Praha 
2).  Nechceme tyto peníze radši použít jinde (př. IT projekty)? 
 
Slimák říká, že okres Prahy 2 je také připraven případně s dotací akce také pomoci.  
 
Juanovi to přijde jako hezká akce, která může posílit pražské společenství skautů a přijde mu 
lepší podporovat toto, než nějaké IT projekty atd…  
 
Dáše se líbí druh akce a myslí si, že Praha žádnou takovou nemá a bylo by fajn takovou mít.  
Lazebník souhlasí s tím, že je to celopražská akce  
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Závěr: PRJ akci finančně podpoří, na VT se proberou detaily, na příští PRJ se návrh odsouhlasí. 
Organizátoři plesu pošlou VT rozpočet a více informací.  
 

4. Granty MHMP 
Dva dny před konáním PRJ byl deadline pro odevzdání žádostí o granty MHMP. Zhruba 10 % 
středisek dle Škebloně zatím nic neodevzdalo. Z těch odevzdaných museli 2/3 z nich vrátit 
k přepracování. Na řade žádostí je dle Škebloně vidět, že byly „šity horkou jehlou“ a má pocit, že na 
kontrole těchto žádostí strávili s Pálkařem více času než samotná střediska. V žádostech se 
vyskytuje mnoho nesrovnalostí a na Škebloně se valí množství dotazů, které podle něj působí tak, 
že dotyční pokyny pro podávání grantů nikdy nečetli… Škebloň je překvapen z míry nedostatků  
 
Jeníkovi by přišlo fajn, kdyby Škebloň ukázal ty povedené žádosti jako příklad do dalších let. 
Škebloň se bojí plagiátu. Dále Jeník vznáší myšlenku, zda vůbec chceme takto soucítit s jednotka, 
nechceme je v tom jednou „nechat vykoupat“? všechno špatný je k něčemu dobrý.  
 
Radim by rád věděl, o která střediska se konktrétně jedná, aby mohli kdyžtak mohli samotní 
okresáci zatlačit na vlastní střediska.  
 
Slimák by chtěl být více informován o dění okolo grantů, chtěl by být v kopii mailové komunikace 
se středisky z jeho okresu.  
 
Stížnosti na zpracovávání grantů od středisek přichází již od samotného magistrátu na základě 
problémů s minulými žádostmi. Hrozí potenciálním krácením peněz.  
 

5. Dlouhodobé řešení grantů  
Komerční firma nabízející žádostí a vyúčtování grantů si účtuje cca 300 000-800 000.- Kč bez DPH, 
takže kolem půl milionu bez daně + přirážka za riziko.  Byl by to cca milion na první podání a cca 
půl milionu za další podání. 
 
Pro nás nepřijatelná částka a radši by Škebloň hledal ve skautských silách, tohle je komerční cena  
 
Jeník: Zkoušeli jsme oslovit někoho v rámci ústředí? Dáša si není jistá, že by tam vůbec někdo 
takový byl  
 
Slimák: ústředí se brání účtování akcí a posílá to na další externí týmy. Kdysi na to byl placen 
tajemník, který to dělal ještě na papíře v době, kdy toho ještě nebylo tolik.  
 
Závěr:  
Škebloň si neumí představit platit za tuto agendu takové peníze. Nám se stejně zvýší práce (honit 
střediska bychom museli my) musí se změnit přístup k jednotek k věci  
 

6. Dotace MŠMT 
Kvůli změně lidí na ústředí mohl Juan peníze z dotací MŠMT rozdělit až teď. Ústředí chtělo po PRJ 
prvně dodělat vyhlášku.   
 
Dostali jsme dotaci i na rádcovské kurzy. I již vyúčtované rádcovské kurzy mohou ještě vyplnit a 
poslat formulář Juanovi mailem ke schválení a pak na ústředí asistence. Jediný, kdo to doposavad 
udělal byl RK Žirafa střed.  
 
Do 15.10. se ještě mohou hlásit další rádcovské akce které proběhnou do konce roku 
 
Vyúčtování do 23.11. 2023 podat elektronicky k předběžné kontrole  
 
Slimák by si přál, aby se pokusilo prosadit přes náčelnictvo vyúčtování dotací MŠMT přes skautis, 
bylo by to jednodušší. Bobr navrhuje prosadit to přes sněmy. 
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7. Registrace, schválení odvodu pro kraj Praha 
VT by příspěvek o 10.- Kč zvedat chtěl. Čím dál tím více peněz je PRJ nucena investovat do 
zpracování grantů, platí nájem za sklad a nemovitosti. Vzhledem k tomu, že ústředí letos 
příspěvky také zvedalo, chce se VT držet při zdi, aby to nebyl tak výrazný skok. Od okresů také 
přišel požadavek, aby PRJ uvažovala o koupi nového tábořiště, PRJ by však chtěla spíše základnu. 
Zvýšení příspěvku o 10.- Kč by PRJ přineslo cca 100,000. - Kč.  
 
Jeník navrhuje zvýšení o 15.- Kč aby si kraj mohl lépe začít tvořit rezervy 
 
Vojín si myslí, že by bylo jednodušší teď více (třeba na 2 roky), přišlo by mu to lepší než zvedat 
postupně. 
 

PRJ zvyšuje výšku odvodu pro kraj v registraci o 20.- Kč 

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 8 Hlasovalo PROTI: 4 

 
 

8. Poděkování 
30.11. 2023 proběhne akce poděkování. Realizace bude velmi podobná jako loni. Arny se půjde 
v příštím týdnu na místo konání osobně podívat, na VT přinese detaily.  
 

PRJ schvaluje představený projekt Poděkování 2023 

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 10 Hlasovalo PROTI: Zdrželi se: 2 

  

Zaslat seznam lidí kterým chceme poděkovat do 20. 11. 2023 

Seznamy poslat Arnymu, Kikimu nebo na kancelář. Je nutné ověřit, zda daní lidé na 
poděkování opravdu plánují dorazit, aby nebylo děkováno někomu, kdo není přítomen.  

Předsedové okresů 

 
9. Betlémské světlo 

Příprava Betlémské tramvaje jde jako na drátkách! Letos bude změna u akce předání světla 
primátorovi Prahy. Nově tato akce bude spadat pod kraj Praha, a ne pod ústředí. Pokud někdo má 
družinu dětí, která by o to měla zájem, ozve se Juanovi.  
 

10. Zimní přechod Brd 
Dobrovolné aktivity na místě konání jsou v jednání. Je nutné požádat o navýšení vlaků do Brd 
alespoň na dvojnásobek, než byl odhad loni.  
 

11. Sněm kraje Praha 2024 
Chtěli bychom svolat sněm. Místo, čas, kvótu a  návrh jednacího řádu a programu již máme. U 
jednacího řádu jde o kopii toho minulého, Bobr zkontroloval podmínky ve změnách jednacího 
řádu.  
 

PRJ svolává sněm na 28.1. 2024 v Řepích s kvótou 150, s představeným řádem a 
jednacím programem 

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 12 Hlasovalo PROTI: 

 
Do listopadové PRJ se potřeba doložit nominace do kandidátně volední komise.  
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12. Grand Chase 
Zatím se na Grand Chase přihlásilo 68 lidí z předpokládané kapacity 200 účastníků. Organizátoři 
prosí o propagaci na nižších organizačních jednotkách.  
 

13. Zprávy z náčelnictva  
Blíží se valný sněm. Náčelnictvo se v tomto kontextu zabývalo mnoha tématy. Mimo jiné snaze o 
zapojení mladších členů do běžné táborové činnosti (kuchyně, vaření …). Dále se také věnovali 
změně vůdcovských zkoušek, kdy bude možno získat vůdcovskou zkoušku bez zdravoťáku a 
nebude vyžadována čekatelská zkouška. S tím se také pojí potenciální přejmenování celé 
vůdcovské zkoušky.  
 
Náčelnictvo se také zabývalo zhodnocením práce na dobrém jménu Junáka, které dle Jeníka 
nebylo úplně pozitivní. Velká debata proběhla okolo udělení vyznamenání, na konec však všichni 
byli schváleni. 
 

14. Různé 
 
Projekt Bertramka uspěl bude Juan podá více informací později.   

 
15. Kolečko okresů 

P2 à nic 
 
P3 à 7.12. proběhne sněm Prahy 3.  Na konci listopadu pořádají rádcák. 13.1. 2024 bude tradiční 
akce Strašidla, budou rádi za pomoc s organizací.  
 
P4 à Přihlašování na Ventus uzavřeno s naplněním maximální kapacity, zhruba 1/3 účastníků je 
z Prahy, zbytek z celé republiky.  Proběhla akce šikovné ruce, která se velmi vydařila. Příští měsíc 
čeká Prahu 4 sněm.  
 
P5 à Roveři připravují přespávačku pře Grand Chase. Předsněmovní diskuse je v plánu na listopad. 
Sněm Prahy 5 bude 26.listopadu.  
 
P6 à Schválili si kurz tmelení a stále hledají nového předsedu okresu.  
 
P8 à Připravují kurz čekatelek. Roveři připravují setkání pro rádce. Sněm je čeká 8.11.  
 
P9 à Probíhají sněmy středisek, 9.11. by měl být okresní sněm. Budou organizovat čekatelky a 
rádcák.  
 
P10 à Na Praze 10 se chystají na krajský sněm a probíhají sněmy středisek.  
 
KD à U KD začalo přihlašování na kmenovou poradu a připravuje experimentální setkání.  


